
Styrelsemöte Samhällsföreningen. 8/9 2011 
 

Närvarande: Roger Ekstrand, Ties Hildebrand, Helena Torgilsman, Trine Reed Jensen, Maria 

Wogenius, Putte Johander och Pia Gran. 

 

 
1. Mötets öppnande 
 
Ordförande hälsade alla välkomna 
 
2. Val av justerare för protokollet:  
 
Mötet valde Ties Hildebrandt. 
 
3. Bernt Jonasson (aktiv i samhällsföreningen på Rossö) är avliden och ska begravas snart. 
Kosters samhällsförening ger en gåva till Röda Korset på Rossö. Roger ordnar. 
 
4. Ekonomi 
Sålda annonser 3000:- till Kosterkuriren. 
Samhällsföreningens resultat pekar ett överskott för närvarande.   
137 betalande medlemmar i år ca 20 mer än ifjol 
Skriver en notis i höstnumret av Kuriren om att man fortfarande kan bli betalande medlem. 
 
5. Trygghetslarmet 
Gunilla Hansen har avsagt sig ansvaret. Oklart vem som tar över. 
Varför har inte hemtjänsten hand om detta? Kommunen? 
Roger tar kontakt med Gunilla och kollar läget. 
 
6. Kosterlänken 
Mantalsskrivna på Koster borde inte betala för sommarkort. Putte fick ett underlag från Strömstads 
kommun angående tidstabeller för kommande säsong på tåg/bussar. Putte läser igenom och 
kontaktar ansvarig på kommunen. 
Putte gör en skrivelse till Conny med kopia till kommunstyrelsen. 
 
7. Kosterbåtarna 
Borde finnas ett årskort för mantalsskrivna på Koster. 
På Vrångö i Göteborgs skärgård som ligger på ungefär samma avstånd från fastlandet som Koster 
har de årskort. 
Roger skriver ihop önskemål till Västrafik.   
 
8. Vägar och hamnar 
Helt nödvändiga åtgärder; reparationer, ombyggningar för Kosters hamnar skulle kosta ca 6 
miljoner kronor enigt en besiktning som ett företag i Lysekil har gjort. 
Utredningen är ännu inte färdig för bildande av en ny hamnförening den s.k. 
Handelshamnsföreningen. 
 
9. Fritidsaktiviteter 
Trine har skickat brev till Jan Palmblad/Strömstads kommun angående fritidsaktiviteter för barn på 
Koster. Har inte fått svar. Försöker igen. Det saknas samlingsplatser på nord och syd för barn och 
ungdomar. 
Förr fanns det en lekplats mittemot ICA (vid anslagstavlan). Finns det möjlighet att återuppta den? 
Trine driver. 



 
10. Boendefrågor 
Ledig lägenhet på syd (Strömstadbyggen). Kan man annonsera för att få tag i unga hyresgäster. 
Vad har Strömstadbyggen för prioriteringsregler? Pia kontaktar strömstadsbyggen 
 
11. Föreningsstruktur 
Kosternämnden är positiv till Rogers förslag till ett s.k. lilla Ö-rådet med möte en gång per halvår. 
Roger kallar samtliga föreningar på Koster till ett möte. 
 
12. Kosterkuriren 
Nästa nummer utkommer v 44. Passar bra i och med att det är höstlov och det är mycket folk på ön. 
Vore bra om skolan kunde skriva något. Nya läraren Therese? 
Trine kollar med skolan. 
 
 ° Sponsorer. Maria skickar ut info via företagarföreningen. Roger skriver brevförslag. 

Möjlighet för sponsorer att göra en lite större annons/inlägg. 
 

° Putte sammanställer ett kalendarium för ”evenemang” på Koster hösten 2011. T.ex. 
torsdagsklubben, Julmarknad mm.   

 
13. Kosterhavsdelegationen 
Göran Bengtsson/ Länsstyrelsen positiv till att hitta lösning till fler arbetstillfällen för kosterbor. 
 
Roger med flera på Koster är kallad till möte med Göran Bengtsson/ Länsstyrelsen och Anders 
Tysklind. 
 
Maria åker på Kosterhavsdelegationens möte den 23 september på Hvaler. 
 
14. Hemsida 
Susanne( SUS) tycker inte att det ska finnas mer info för samhällsföreningen på företagarförenings 
hemsida, utan föredrar att det finns en länk till en egen hemsida för samhällsföreningen. 
Beslut togs att samhällsföreningen tar fram en egen hemsida som är direkt länkad till  
www. kosteroarna.com  
Roger, Putte och Ties ev. Maria utformar en sida onsdag den 14.e. Kl 19:30 på KIFAB. 
 
15. Möte med Kosterstiftelsen. 
Stiftelsen ansöker om tillstånd att ombildas till en bostadsstiftelse.  
Styrelsen positiv till ombildningen. 
Samhällsföreningen ska skriva ett brev angående ombildningen till advokatfirman i Göteborg. 
Roger skriver brevförslag och sänder till styrelsen för synpunkter. 
 
16.  KIFAB 
Putte deltog vid årsstämman. Har årsredovisningen. 
Samhällsföreningen anser att det bör öppnas upp för yngre hyresgäster än 55 år. Synd om det står 
tomma lägenheter. Nästa år flyttar Nationalparken. Kan bli ett ekonomiskt bortfall. 
 
17. Trafiksituationen på Koster 
Poliskontrollerna i sommar orsakar förvirring och problem för många Kosterbor. 
Problemet är att vi inte kan skjutsa på våra flakmopeder, på grund av den lagstiftning som finns. 
Strömstads kommun har lokala trafikföreskrifter där det endast mopeder två- och trehjuliga, 
arbetsfordon och nyttofordon med dispens får framföras på Kosters allmänna vägar.  
Då vi inte får ha bilar (vill vi inte heller) och inte skjutsa på flakmopederna så blir det svårt med 



transporter av barnen till skolan och äldre till affären och båtarna. 
Roger har skickat brev till Conny Hansson/Strömstads kommun angående situationen, har fått svar 
men inte på frågan om hur barn ska ta sig till och från skolan och hur gamla ska ta sig till affär och 
bryggan. Kommunen har skickat förfrågan till transportstyrelsen vad gäller för regler med elbilar. 
Ännu har inget svar inkommit. 
Diskussioner fördes om vi ska sammankalla ett möte med transportstyrelsen, Strömstad kommun 
och polisen och klarlägga våra problem. Efter diskussion endast styrelsen om att Roger kontaktar 
Strömstads kommun vad de har för förslag på införande av skolskjuts och färdtjänst här på Koster. 
 
18. Avslutning 
 
Roger kallar till nytt möte i början av december.    
 
Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet .  


